
 

 

特別通告：有關城門河土地勘測工程 

Special Notice: Ground investigation at Shing Mun River    

 

 

Please be informed that the Drainage Services Department (DSD) will conduct a ground 

investigation along Shing Mun River. Kindly refer to the below details for your information. 

渠務署將於城門河進行土地勘測工程，請參閱以下資料。 

                                                                                   
Date : From 14th March 2024 (Thursday) to Mid-May (TBC)  

(Except Sundays and Public Holidays) 

日期 : 2024年 3月 14日 (星期四) 至 2024年 5月中 ( 待定 ) 

( 星期日及公眾假期除外 ) 

Time : 9:00 am – 6:00 pm 

時間 : 上午 9時 至 下午 6時 

Affected Area : Shing Mun River from -250m to near Tai Shui Hang 

受影響範圍 : 城門河 -250 米 至 大水坑一帶 

 

Reason : Relocation of Sha Tin Sewage Treatment Works 

原因 : 沙田污水處理廠搬遷往岩洞 

 

During the mentioned period, the Centre will remain open. However, please be reminded not to 

access the working area to avoid any accidents. We apologise for any inconvenience caused. Should 

you have any queries, please do not hesitate to contact our staff at 2699-7271. 

 

工程期間中心將照常運作，各中心使用者請勿進入工程範圍內，以免發生危險。不便之處，

敬請原諒。如對上述安排有任何查問，請致電 2699-7271 與本會職員聯絡。 
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